
محمدرضا عارف روز گذشته در س��فر یک روزه اش 
به ش��هر قم، با مرجع تقلید و آیات عظام دیدار کرد. به 
گزارش بنیاد امید ایرانیان، عارف در این سفر یک روزه 
به دیدار آیت الله جوادی آملی رفت. مرجع تقلید شیعیان 
در این دیدار که در محل موسسه علوم وحیانی اسرا در 
قم برگزار ش��د، تصریح کرد:  خدای سبحان که ما را به 
اس��تقلال دعوت کرد فرمود که م��ا فقط یک تکیه گاه 
داریم و آن خود خداوند است؛ همان که نظام هستی را 

آفرید و استقلال آزادی را فراروی ما قرار داد.
وی با بیان این که انس��ان بالفطره خواهان استقلال 
و آزادی اس��ت٬ گفت:  درخصوص جریان هایی مانند 
امنیت، استقلال، آزادی، اخلاق و... چون عقلانی است 
باید بیشتر کار کنیم چرا که اگر درخصوص این مسائل 

کار صورت گیرد جامعه ما با جان و دل آن را می پذیرد.
آیت الله جوادی آملی در بخش دیگری از سخنان خود 
با بیان این که ما برای کشور و نظام خود دو دشمن درون 
و بیرون داریم، گفت:  دش��من بیرون می خواهد به هر 
ترتیب که شده خود را به کشور ما تحمیل کند یا قدرت 
می خواهد یا باج یا نفت و...، اما دشمن درون درصدد آن 
است تا از طریق خواسته های فطری ما چون حق طلبی، 
عدالت، آزادیخواهی و... ما را فریب دهد و خواسته های 

شخصی و گروهی خود را تحمیل کند.
وی افزود: دش��من درون با دسیسه و فریب اول دین 
مردم را می خواهد و حتی بعد از این که فردی را بی دین 
و کاف��ر کردند آنها را   رها نمی کنند. آنها بع��د از آن آبرو 
می خواهند و فردی هم که آبرو نداشته باشد هر خفتی 
و خواری را به راحتی می پذیرد و دش��من درون دقیقا 

همین را می خواهد.
این مرجع تقلید در بخش دیگری از سخنان خود با 
بیان این که ما به تم��ام نیروهای داخل نظام جمهوری 
اسلامی نیاز داریم به شعر معروف سعدی که می گوید:  
)بنی آدم اعضای یکدیگرند...( اشاره کرد و گفت:  همه 
نیروهای انقلاب اعضای این انقلابند؛ یکی قلب انقلاب 
است یکی مغز است، یکی دست است، یکی پا و... و چه 
عضوی که ب��ه درد  آید دیگر عضو ها نیز دچار مش��کل 
خواهند ش��د؛ این که گروه روی کار بیاید و بگوید گروه 
قبلی نباید باش��د همیش��ه در جامعه نزاع و درگیری 

خواهیم داشت.
آی��ت الله جوادی آملی با بیان این ک��ه همه نیروهای 
داخل انقلاب را باید برادر بدانیم، گفت:  باید با مهر و وفا 
و محبت با همه برخورد کنیم و قطعا در این صورت، هم 
نسل سوم انقلاب نمی رنجد و از ارزش های انقلاب دور 

نمی شود و هم مردم ناراحت نمی شوند و در این شرایط 
دشمن درون هم فرصت عرض اندام پیدا نخواهد کرد.

همچنین عارف نیز تأکید کرد:  نگاه فرهنگی به اداره 
کشور باید وجود داشته باشد و نباید شاهد نگاه سیاسی 
و امنیتی باش��یم، چراک��ه آن فض��ای امنیتی که طی 

هشت سال در کشور حاکم بود، خوب نیست.
آیت الله امینی:  مردم به کاندیداهایی با رفتار 

نادرست رأی ندهند
در جریان این سفر، محمدرضا عارف با آیت الله ابراهیم 
امینی نیز دیدار و گفت وگو کرد. آیت الله امینی با اشاره 
به فضای سیاسی کشور در مقاطع مختلف انتخاباتی، 
اظهار داش��ت: گاهی در انتخابات مختلف کش��ور چه 
انتخابات های ریاست جمهوری و چه انتخابات مجلس 
ش��اهد بداخلاقی هایی بوده ایم که در این ایام توس��ط 
بعضی کاندیدا ها و بعضی طرفدارانشان انجام شده که 

این بداخلاقی ها همگی به زیان کشور است.
امام جمعه قم گفت: در انتخابات ریاست جمهوری و 
در انتخابات های دیگر دیدیم که بداخلاقی هایی صورت 
گرفت و این بداخلاقی ها زیبنده کس��ی که می خواهد 
مس��ئولیتی در این نظام برعهده بگیرد نبوده و نیست؛ 
اینگونه رفتار ها یا اینگونه ریخت و پاش ها یا بی ادبی ها، 
هتاکی ها، شکس��تن حرمت ها و... هیچ کدام در ش��أن 
یک انسان واقعی نیست؛ انس��ان حتی از گفتن برخی 
بداخلاقی ها شرم دارد چه برس��د این که بخواهد آن را 

انجام دهد.
عضو مجمع تش��خیص مصلحت نظام تأکید کرد: 
البته این مهم باید در خود مردم فرهنگ سازی شود تا 
به کسانی که خلاف قانون رفتار می کنند رأی ندهند و 
این فرهنگ سازی را صداوسیما باید جدی بگیرد؛ باید 
شرایط به گونه ای ش��ود که اگر مردم دیدند کاندیدایی 
در تبلیغات انتخاباتی اش بی ادبی و رفتارهای نادرستی 
از خود نش��ان می دهد٬ خود مردم به آن ش��خص رأی 

ندهند.
استاد برجس��ته حوزه علمیه قم گفت: باید شرایط و 
فضا را به نحوی جلو ببریم که نمایندگان مجلس آینده 
ناهنجاری هایی که امروز در مجلس مشاهده می شود 
را برطرف کنن��د و در کل نتیجه انتخاب��ات نه تفرقه و 

اختلاف، که همکاری برای پیشرفت کشور باشد.
آیت الله امینی در بخش دیگری درخصوص شرایط و 
ویژگی های یک نماینده خوب مجلس شورای اسلامی 
گفت:  نماینده خوب آن اس��ت که اولا هدفش خدمت 
به مردم و خدمت به کشور باش��د؛ هدف مادی نداشته 
باشد و با رعایت ادب حرکت کند؛ طبق اصول و وظایف 
نمایندگی حرمت دیگران را نگه دارد و خدایی ناکرده در 

مجلس بی ادبی نکند.
عضو مجمع تش��خیص مصلحت نظام تصریح کرد: 
گاهی امروزه انس��ان در مجل��س حرکاتی می بیند که 
شرم آور اس��ت؛ نماینده واقعی وظیفه دارد طبق آنچه 

تش��خیص می ده��د عمل کن��د، حالا این ک��ه گاهی 
مخالفت هایی ممکن است همراه داشته باشد.

وی افزود: ای��ن بی ادبی هایی که اخی��را در مجلس 
مشاهده کردیم زیبنده مجلس شورای اسلامی نیست؛ 
نماینده خوب  آن است که هدف مادی در کارش نداشته 
باشد و به فکر پر کردن جیب خود نباشد؛ نماینده نباید 
درآمد سرشاری را از هر طریقی در جیب خود کند٬ البته 
نماینده هم زندگی دارد اما بای��د به   همان مقداری که 

قانون تعیین کرده اکتفا کند.
امام جمعه قم گفت: مجلس��ی که واقعا در راس امور 
است، مجلسی است که نماینده آن در مواقعی که کشور 
در خطر است شجاعت بیان حقایق را داشته باشد؛ گرچه 

گفتن این حقایق به ضرر آن نماینده تمام شود.
در پایان ای��ن دیدار، ع��ارف نیز تصریح ک��رد:  باید 
دعواهای سیاس��ی بی جهت را کنار بگذاری��م و با قدر 
دانستن انقلاب اسلامی به فکر خدمت بهتر و بیشتر به 

مردم باشیم.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام اضافه کرد:  در 
سال های اخیر مش��اهده کردیم، برخی برای این که در 
قدرت بمانند به کارهای مختلفی دست زدند و نتیجه 
 آن فاصله گرفتن جامعه از ارزش های اخلاقی بود و این 
شرایط ما را به این سمت سوق می دهد که در این بخش 

کار ویژه تری را انجام دهیم.
مجلس آینده آبروی رفته آن هشت سال را 

برگرداند
عارف در ادامه س��فرش با آیت الله محمدعلی گرامی 
هم دیدار کرد. این مرجع تقلید در این دیدار تأکید کرد: 
مجلس آینده باید به گونه ای باش��د تا آبرویی که در آن 
هشت سال از مملکت رفته را برگرداند؛ آبرویی که نه فقط 
در عرصه سیاسی بلکه حتی در عرصه مذهبی نیز دچار 
خدشه شد و حتی امروز برخی از خانواده های مذهبی از 

مسائل پیش آمده رنج می برند.
وی خاطرنشان کرد: متاسفانه گاهی در داخل حوزه ها 
دیده می ش��ود که برخی اف��راد مقابل اس��اتید بزرگ 
می ایس��تند و احترام آنها را نگه نمی دارند. درحالی که 
بسیاری از بزرگان حوزه ازجمله مرحوم آیت الله العظمی 
آملی لاریجانی سفارش های مکرری درخصوص احترام 
به مراجع تقلید و بزرگان حوزه داشتند؛ متاسفانه گاهی 
یک طلبه جوان براس��اس برداش��ت شخصی اش پای 
درس استاد بزرگی داد می زند مرگ بر ضد ولایت فقیه 
و آن ممکن اس��ت دل بزرگانی که زحمت کشیده اند، 

برنجد.

روی خط خبر

عده ای برای ماندن در قدرت هر کاری می کنند 
رئیس بنیاد امید ایرانیان  در سفر یک روزه به قم: 

   آیت الله جوادی آملی:  به همه نیروهای داخل نظام نیاز داریم

س��خنگوی دولت و رئی��س س��ازمان مدیریت و 
برنامه ریزی کل کش��ور در برنام��ه گفت وگوی ویژه 
خبری با بیان این که در س��ال جاری برای هر بشکه 
نفت 100 دلار پیش بینی کردیم و در بودجه س��ال 
94، با توجه به افت قیمت نفت، بودجه را براس��اس 
نفت 72 دلار تنظیم کردیم، گفت: بودجه منعطف 
تنظیم ش��ده و تأکید می کن��م هیچ کس نمی تواند 
 ب��ا قطعیت بگوید قیم��ت نفت زیر 72 دلار اس��ت. 
به گزارش ایرنا، محمدباقر نوبخت با بیان این مطلب 
ادامه داد:  چنانچه قیمت نفت زیر 72 دلار باش��د، از 

میزان وصولی که داریم، استفاده خواهیم کرد؛ بدین 
ترتیب کس��ری بودجه نخواهیم داشت و البته عدم 
تحقق منابع موردنظر را داریم اما کس��ری بودجه ای 

نداریم.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی توضیح داد: 
در س��ال 93 بیش از 31 هزار میلیارد تومان از بودجه 
مورد نظر به دلیل افت قیمت نفت تحقق پیدا نکرد 
اما ما با مکانیزم تخصیص، به گونه ای عمل کردیم که 
 اعتبارات جاری را با صرفه جویی پرداخت می کنیم.

نوبخت گفت: همچنین با وجود این شرایط، حقوق 

کارکنان دولت نیز ب��دون یک روز تأخی��ر در زمان 
موعود پرداخت می شود و یارانه ها را نیز بیست و دوم 

هرماه  می پردازیم.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی تأکید کرد: 
یکی دیگر از منابع تأمین بودجه ما مالیات است و تمام 
دنیا امورات خود را با استفاده از مالیات اداره می کنند 
کشورهای صنعتی مالیات به تولید ناخالص داخلی 
دارند که بین 30 تا 40 درصد اس��ت. در کشور های 
درحال توسعه این رقم بین 20 تا 30 درصد و در ایران 

مالیات این بخش 6 درصد است.

نوبخ��ت تأکید کرد: رئیس جمه��وری گفتند که 
هر نهاد و دس��تگاهی که مالیات پرداخت نمی کند 
باید مالیات پرداخت کند؛ از این رو باید تلاش کنیم 
معافیت های مالیاتی بی جهت را حذف کنیم و اگر قرار 
 باشد از نفت جدا شویم باید به سمت مالیات برویم.

وی اظهار کرد: پرس��ش من این است دوستانی که 
می گویند نفت را از بودجه حذف کنیم کشور را باید 
چگونه اداره کنیم؟ در این شرایط سخت انتظار داریم 

همه دستگاه ها به ما کمک کنند.

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی کل کشور: 

تلاش می کنیم معافیت های مالیاتی بی جهت را حذف کنیم

www.shahrvand-newspaper.ir سه شنبه 30 دی 1393 | سال دوم | شماره 2480

رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام :

 با تشکیل گروه های جعلی 
صف اتحاد مردم را تضعیف نکنیم

رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: نباید 
با تشکیل گروه های جعلی و ش��عارهای انحرافی و 

توخالی صف اتحاد مردم تضعیف شود.
 به گ��زارش ایلنا، آیت الله  هاش��می رفس��نجانی

 روز گذش��ته در دیدار اعضای س��تاد بزرگداش��ت 
شهدای منصورون که از مبارزان تشکیلاتی سال های 
قبل از انقلاب هستند، پیشتازان انقلاب اسلامی را 
سرمایه ای برای کشور و یادآور روزهای پرشکوه دهه 
فجر خواند و گفت:  خوب است که جوانان با سوابق 

مبارزان و ماهیت انقلابی آشنا شوند.
وی ب��ا تش��ریح اوض��اع نفس��گیر زندان ه��ا و 
شکنجه های جسمی و روحی مبارزان، به خاطره ای 
 از زندانی  شدن آیت الله خامنه ای اشاره کرد و گفت: 
8 ماه از ایشان خبر نداشتیم و در سفر مبارزاتی به اروپا 
 و آمریکا، مقابل سازمان ملل بودم که خبر آزادی  شان 
 را شنیدم و از همانجا کارت پستالی حاوی نمادی از 

زندان و آزادی برایشان فرستادم.

وکیل رحیمی: 

تنها یک اتهام در پرونده موکلم است
وکیل مدافع معاون اول دول��ت دهم گفت: برای 
اطلاع از جزییات حکم به شعبه دیوان مراجعه کردم 
اما به من گفته شد حکم در اختیار آنها نیست. این که 
شعبه  صادرکننده رأی، جزییات آن را نداشته باشد، 
طبیعی نیس��ت و جای تعجب دارد. م��ا به هر دری 
زدیم تا بتوانیم از رأی صادر ش��ده مطلع شویم، اما 
نتوانس��تیم. به گزارش ایلنا، محمدرض��ا نادری با 
اش��اره به اظهارات سرپرس��ت دادگاه های کیفری 
استان تهران مبنی بر این که حکم پرونده معاون اول 
دولت دهم از دیوان عالی کشور به این دادگاه ارجاع 
شده و بخش عمده ای از حکم بدوی در دیوان عالی 
تأیید شده اس��ت، عنوان کرد: البته ما هم از ارجاع 
پرونده اطلاع داریم اما از جزییات رأی تا این ساعت 
بی خبر هستیم. دوازدهم مهر  س��ال جاری، با ارایه 
لایحه اعتراضی رحیمی به حکم دادگاه پرونده برای 
رسیدگی در مرجع تجدید نظر به دیوان عالی کشور 

ارسال شد.

سخنگوی وزارت کشور: 

 استاندار جدید استان مرکزی
 هنوز انتخاب نشده

حسینعلی امیری در گفت وگو با فارس در پاسخ به 
این سوال که آیا استاندار مرکزی انتخاب شده است، 
اظهارداشت: اس��تاندار استان مرکزی هنوز انتخاب 
نشده است. سخنگوی وزارت کشور همچنین تأکید 
کرد: درحال حاضر درحال بررس��ی گزینه ها برای 

استانداری استان مرکزی هستیم. 
عبدالرضا رحمانی فضلی روز گذشته طی حکمی 
محمدحس��ین مقیمی اس��تاندار مرکزی را برای 

معاونت سیاسی وزارت کشور انتخاب کرد. 

زهرا مصطفوی در همایش »غزه نماد مقاومت«: 

 پیوستن کرانه باختری به مقاومت
 تنها راه ایجاد تحول در مسأله فلسطین

رئیس و دبیرکل جمعیت دفاع از ملت فلسطین 
گفت: حمایت رهبران جهادی فلسطین از راهکار 
رهبر معظم انقلاب مبنی بر پیوستن کرانه باختری 
به فرایند مقاومت نشان می دهد تعمیم این الگو از 
غزه به کرانه باختری به یک خواست عمومی تبدیل 

شده است.
به گزارش خبرگزاری قدس��نا، زهرا مصطفوی 
دختر گرام��ی امام خمینی)س( در س��خنانی در 
همایش بین المللی »غزه نم��اد مقاومت« پیروزی 
انقلاب اس��لامی به رهبری ام��ام خمینی)س( را 
موجب اولویت قرار گرفتن آزادس��ازی فلسطین 
در جامع��ه ایران و امت اس��لامی و هر مس��لمان 
آزاده جهان دانس��ت و تأکید کرد:  فرهنگ پویای 
انقلاب اس��لامی ایران تحولی در سراس��ر منطقه 
ازجمله فلسطین پدید آورد و انتفاضه و قیام جامعه 
فلسطینی در سال 1366 آغاز شد و به رغم توطئه 
سازش اسلو با برخی گروه های ورشکسته سیاسی 
فلسطینی، مقاومت در فلسطین خاموش نگردید 
و این جامعه پ��س از دوره کوتاه، در  س��ال 1379 

انتفاضه را از سر گرفت.
دختر امام خمینی)س( گرامیداشت غزه را سپاس 
و تقدی��ر از ایثارگری ه��ا و مجاهدت ها و همچنین 
تأمل و انتخاب راهکار مناسب برای مقابله با دشمن 
دانست و تأکید کرد: شکی نیست که عملیات اخیر 
مجاهدان فلسطینی بر ضد دشمن صهیونیستی در 
کرانه باختری به ویژه در شهر بیت المقدس با امکانات 
دم دستی مانند ماشین و سلاح سرد شان از گسترش 
باور مقاومت در میان مردم کرانه باختری اس��ت که 

خود در آینده معادله دیگری را رقم خواهد زد.

 وزیر بهداشت
 چشم مهدی کروبی را معاینه کرد

حجت الاسلام والمس��لمین مهدی کروبی که 
در حصر خانگی به س��ر می ب��رد، دو روز پیش در 
کلینیک تخصصی نور مورد معاینه چش��م قرار 
گرفت.   به گزارش انصاف نیوز، حس��ین کروبی، 
فرزند ارشد آقای کروبی گفت که دکتر هاشمی، 
وزیر بهداش��ت و درمان وی را معاینه کرده است. 
چش��م کروبی هم دچار آب مروارید ش��ده و هم 
اش��کالاتی دیگر دارد و دکتر  هاش��می فعلا دارو 
تجویز کرده است. وزیر بهداشت و درمان به آقای 
کروبی گفته است که پس از استفاده دارو، در زمان 

مناسب عمل خواهد شد.

بانک رفاه کارگران به عنوان یکی از بانک های عامل 
معاملات بازار بورس کالا معرفی و نام بانک در پایگاه 
اینترنتی رسمی شرکت بورس کالای ایران درج شد.  
به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران؛ در حال 
حاضر تنها 6 بانک ملت، سامان، کشاورزی، تجارت، 
صادرات و رفاه کارگران موفق به کسب عاملیت شده 
اند و حدود 10 بانک دیگر در مرحله ثبت درخواست 
و گذران��دن آزمون های مربوطه توس��ط ش��رکت 
بورس کالای ایران هستند. این گزارش حاکی است 
از س��ال 1392 ، ورود به حوزه بورس کالا به منظور 
بهره مندی مناسب از ظرفیت های بالقوه این بازار به 
عنوان یکی از اهداف استراتژیک بانک رفاه کارگران 

مورد توجه و اهتمام جدی قرار گرفت. 

موفقیت بانک رفاه کارگران در اخذ 
عاملیت معاملات بورس کالا

ویژه

دیدگاه

رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس 
و عضو جامعه روحانیت مبارز از دعوت  
هاشمی رفس��نجانی، ناطق ن��وری و 
امامی کاشانی برای شرکت در جلسات 
جامع��ه روحانیت خب��ر داده و گفته 
اس��ت با وجود این که دعوتنامه برای 
آنها فرستاده شد به جلسات نیامدند و 

پاسخ هم ندادند.
به گزارش ایس��نا، حجت الاس��لام 

احمد سالک در واکنش به برخی اظهارنظرها مبنی 
بر این که بعد از ف��وت آیت الله مهدوی کنی احتمال 
قرار گرفتن اصولگرایان در زیر یک پرچم وجود ندارد، 
گفت:  در جریان اصلاح طلب چند سیاس��ت مطرح 
اس��ت که یکی از آنها سیاست تشدید اختلاف بین 
اصولگرایان است. در همین راستا موضوع نبود رهبر 
برای اصولگرایان و وحدت بین آنها را مطرح می کنند 

که این یک جوسازی است.
این عضو جامعه روحانیت مبارز اف��زود:  در حال 
حاضر 5 نشس��ت در ته��ران با حضور و س��خنرانی 
آیت الله مصباح، علم الهدی و حدادعادل برگزار شده 
که حضور این افراد نشان دهنده همگرایی قدرتمند 
بین جامعه اصولگرایی است. همچنین در 15 استان 

چنین نشست های همگرایی برگزار شده است.
نماینده اصفه��ان با تأکی��د بر این ک��ه »جامعه 
اصولگرایی معتقد به جامعتین اس��ت«، گفت: آنها 
می گویند هرچه را که جامعه روحانیت مبارز و جامعه 
مدرسین حوزه علمیه قم می گویند، عمل می کنند؛ 
این چیز جدیدی نیست و از قدیم نیز وجود داشته، 
اکنون بعد از فوت آیت الله مهدوی کنی این رویکرد 
ش��دت پیدا کرده است. بس��یاری از س��ازمان ها و 
جریانات اصولگرا رسما در جلسات شان اعلام کردند 
که تابع جامعتین هستند. این عضو جامعه روحانیت 

مبارز درخصوص احتمال بازگش��ت 
افراد جدا شده از این تشکل همچون 
 هاشمی رفس��نجانی، ناطق ن��وری و 
امامی کاشانی به جامعه روحانیت مبارز 
گفت:  بعد از فوت آیت الله مهدوی کنی 
جامع��ه روحانی��ت ت��لاش خوب��ی 
انجام داد و جلس��ات خوب��ی با آقایان  
و  امامی کاشانی  هاشمی رفسنجانی، 
ناطق نوری برگزار کرد. این که آقایان 
تشخیص دادند که در جلسات همچنان حضور پیدا 
نکنند بحث دیگری اس��ت اما موضوع این است که 

انشقاق وجود ندارد.
این عضو شورای مرکزی فراکسیون اصولگرایان 
مجلس در م��ورد ترکیب آینده مجل��س و احتمال 
افزایش کرسی های اصلاح طلبان، گفت: قضاوت در 
این رابطه زود است، البته اصلاح طلبان می خواهند 
کل مجل��س را بگیرند. ما در طول 35 س��ال انقلاب 
انتخابات های متعددی داش��تیم که در آن همواره 
جریانات مختلف برای رس��یدن ب��ه پیروزی تلاش 
کردند. به طور کلی تحلیل در مورد ترکیب مجلس 

آینده را به بعد از عید باید واگذار کرد.
وی در مورد احتمال ائت��لاف بین اعضای جامعه 
روحانیت با جبهه پای��داری گف��ت:  الان آقایان در 
جلسات همگرایی اصولگرایان حضور دارند. آقایان 
پایداری در این جلس��ات ش��رکت می کنند که این 
حضور معنادار است. سالک همچنین درباره رابطه 
مجلس با دولت یازدهم گفت:  این مجلس بیشترین 
مماش��ات را با دولت داشته اما متاس��فانه دولت آن 
کاری که باید انجام می داد، نکرد، نمونه اش قضیه وزیر 
علوم است. س��وال ما این است که بعد از رأی اعتماد 
مجلس به آقای فرهادی چه دلیلی دارد که گفته شود 

آقای فرهادی همان خط وزرای گذشت را دارد؟ 

سخنگوی پیشین جامعه روحانیت مبارز: 

اصلاح طلبان می خواهند کل مجلس را بگیرند

نگاه

حسن غفوری فرد  با تأکید بر این که 
خانه احزاب دیگر قابل احیا نیس��ت، 
گفت:  اصولگرایان موافق احیای خانه 
احزاب نیس��تند و در صورت برگزاری 
مجمع عموم��ی هم در آن ش��رکت 

نخواهند کرد.
به گزارش خبرگزاری مهر، حس��ن 
غفوری فرد عضو ادوار شورای مرکزی 

خانه احزاب در گفت وگو با خبرنگار مهر در واکنش 
به برخی اظهارات مبنی بر این که اختلافات اساسی 
اصولگرایان و اصلاح طلبان در موضوع خانه احزاب 
حل شده اس��ت، اظهار داش��ت:  برخی اخیرا اعلام 
کرده اند که این اختلافات حل ش��ده اس��ت اما باید 
بگویم هر کس��ی که چنین موضوعی را اعلام کرده 

است نسبت به این امر بسیار خوشبین بوده است.
وی با اشاره به طرح پیشنهاد نظام درصدی و نظام 
سهامی برای ساختار ش��ورای مرکزی خانه احزاب 
گفت: این بحث و اصلاح اساسنامه خانه احزاب یک 
بحث فرعی است، البته این بحث شده است که مثلا 
در شورای مرکزی 21 نفره، 7 نفر جناح اصولگرا، 7نفر 
جناح اصلاح طلب و 7 نفر مستقلین حضور پیدا کنند 

ولی درنهایت باید گفت این یک بحث ثانویه است.
عضو ادوار شورای مرکزی خانه احزاب تأکید کرد:  
بحث اولیه این اس��ت که اصولگرای��ان هنوز موافق 
نیس��تند خانه احزاب احیا ش��ود و اگ��ر هم مجمع 
عمومی بخواهد برگزار ش��ود به احتم��ال زیاد اکثر 

احزاب اصولگرا در آن مجمع شرکت نخواهند کرد.
وی با بیان این که اصولگرایان از مبنا با بحث تشکل 
خانه احزاب مشکل دارند، گفت: اصولگرایان معتقدند 
خانه احزاب دارای مشکلاتی به خصوص از دوره سوم 
به بعد است و قابل احیا نیست و در جبهه پیروان خط 
امام و رهبری که اغلب احزاب اصولگرا حضور دارند 

تصمیم گرفتند ک��ه در خانه احزاب 
ش��رکت نکنند و تا آنها هم ش��رکت 
نکنند، خانه احزاب معنای عمیق خود 

را پیدا نخواهد کرد.
غفوری ف��رد در ادامه گفت:  یکی از 
اش��کالات و اختلافات اصولگراها در 
موضوع خانه اح��زاب با اصلاح طلبان 
وجود احزاب کم وزن اصلاح طلب در 
این تشکل صنفی است و اختلاف دیگر هم این است 
که نباید تشکلی به نام خانه احزاب وجود داشته باشد 

زیرا ذهنیت منفی نسبت به آن ایجاد شده است.
 عضو ش��ورای مرکزی حزب موتلفه اسلامی در 
واکنش به اظهارات اصلاح طلب��ان مبنی بر این که 
اصولگرایان فقط بر سر اسم با ما مشکل دارند، گفت: 
بالاخره اس��م هم بخشی از مس��أله مربوط به خانه 
احزاب است و همچنین بخشی از مشکل هم، اسم 
این تشکل صنفی اس��ت. وی تأکید کرد: اصلا قرار 
بوده خانه احزاب یک تشکل صنفی باشد نه سیاسی 
و قرار بوده که به تحزب کمک کند و نه به یک حزب؛ 
خانه احزاب نباید خودش موضع سیاس��ی بگیرد و 
نباید برای مجلس کاندیدا معرفی کند. غفوری فرد 
با بیان این که خانه احزاب در دوره ش��ورای سوم در 
مسیر سیاسی کاری و سیاس��ی شدن حرکت کرد، 
گفت: از آن زمان به بعد اصولگرایان اعلام کردند خانه 

احزاب باید تبدیل به باشگاه احزاب شود.
عضو ادوار ش��ورای مرکزی خانه احزاب در ادامه 
خاطرنش��ان کرد:  فرض کنید حزب��ی مانند حزب 
موتلفه که 200 شعبه در شهرستان ها دارد با حزبی 
که 50 نفر عضو هم ندارد بای��د در خانه احزاب یک 
وضع را داش��ته باشند. البته برخی معتقدند که باید 
همین طور باشد، اما برخی هم اعتقاد دارند که احیای 

خانه احزاب با وجود این مسائل نباید انجام شود.

عضو ادوار شورای مرکزی خانه احزاب: 

اصولگرایان نمی خواهند خانه احزاب احیا شود

دریچه

با تصویب هیأت نظارت بر مطبوعات؛

»مردم امروز« لغو پروانه شد 
یک عضو هیأت نظارت بر مطبوعات از مصوبه امروز 
این هیأت برای لغو پروانه و معرف��ی روزنامه »مردم 
امروز« به دادگاه خبر داد. به گزارش ایس��نا، حس��ن 
کامران با اش��اره به جلس��ه صبح روزگذشته هیأت 
نظارت بر مطبوعات گفته است: در این جلسه موضوع 
مفصلی مطرح شد که آیا وقتی قوه قضائیه برخوردی 
با رسانه ای می کند هیأت نظارت بر مطبوعات هم باید 
به آن ورود کند یا نه؟ و نهایتا به این نتیجه رسیدیم که 

هر کس باید وظیفه قانونی اش را انجام دهد.
این نماینده مجلس ش��ورای اسلامی همچنین 
گفته است:  موضوع روزنامه مردم امروز هم در جلسه 
هیأت نظارت بر مطبوعات مفص��لاً مورد بحث قرار 
گرفت و گفته شد که تفکر حاکم بر برخی نشریات 
موجود مربوط به خط و خطوط نیس��ت بلکه بحث 
دین خدا است، به خصوص عکس��ی که این روزنامه 
منتش��ر کرده بود نش��ان می داد که کار روزنامه در 
همس��ویی با آن اقدام بوده اس��ت و دست اندرکاران 

نشریه نباید چنین مطلبی را منتشر می کردند.
عضو هیأت نظارت بر مطبوع��ات در پایان اظهار 
کرد:  هیأت نظارت در این جلسه مصوب کرد روزنامه 
مردم امروز لغو پروانه و به دادگاه معرفی شود. در عین 
حال غلامعلی حدادعادل نماینده م��ردم تهران در 
مجلس شورای اسلامی نیز روز گذشته در گفت وگو 
با خبرگزاری مهر درخصوص تیتر صفحه یک روزنامه 
مردم امروز که درنهایت باعث توقیف این روزنامه شد 
گفت: به نظرم بهتر بود این روزنامه درواقع همان طور 
که از نامش پیداست، معرف مردم امروز ایران باشد و 

درد مردم کشور ما را بازتاب دهد تا مردم فرانسه.

کوتاه از بهارستان

عوض حیدرپور عضو کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس ش�ورای اسلامی: 
استفاده از ش��بکه های اجتماعی، ابزار مدرن ارتباط 
جمعی اس��ت. ای��ن روش در تمام دنیا رایج ش��ده، 
بنابراین نمی توان مردم ایران را از داشتن آن محروم 
کرد. درباره آینده اجرای تصمیم فیلتر س��ه نرم افزار 
موبایل��ی لاین، تانگ��و و واتس آپ بای��د بگویم نظر 
رئیس جمهوری این است که شبکه هایی که مخاطب 
انبوه دارند نباید مسدود شوند و دستور فیلتر این سه 
نرم افزار نیز فعلًا  اجرا نشده و این نرم افزارها در حال 

کار هستند.)خانه ملت(
موس�ی غضنفرآب�ادی عضو کمیس�یون 
نظارت ب�ر رفتار نمایندگان:  ش��کایتی که برای 
آقای مطهری امضا شده، هفته بعد در هیأت نظارت 
بر رفتار نمایندگان بررسی خواهد شد. هفته گذشته 
حدود 50نفر از نمایندگان، این شکایت را امضا کردند 
که در هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان مورد بررسی 
قرار خواهد گرفت و در نهایت مانند سایر گزارش ها و 
شکایاتی که می آید، مجموعه نسبت به آن تصمیم 

می گیرد. )ایلنا(
اس�ماعیل جلیلی عضو کمیسیون تلفیق 
مجلس ش�ورای اس�لامی:  کلیات لایحه بوجه 
 سال 94 پس از 6جلس��ه بررسی و 20ساعت بحث 
جدی پیرامون آن بررس��ی ش��د و در پایان کلیات 
لایحه بودجه با 58 درص��د آرای موافق نمایندگان 
و 42 درص��د آرای مخالف و ممتن��ع نمایندگان به 

تصویب رسید. )مهر(
محمدرض�ا تابش نماین�ده م�ردم اردکان 
در مجلس ش�ورای اس�لامی:  مجلس ما وقتی 
نمی تواند نطق یکی از همکاران خود را درباره قانون 
اساسی را تحمل کند. بعید هم نیست علیه یک رسانه 
دست به امضای طومار بزند این موضوع را نمی توانیم 
مرب��وط به دولت روحان��ی بدانی��م. انصافا عملکرد 
وزارت ارشاد در گس��ترش فعالیت های مطبوعاتی 
 قابل تقدیر اس��ت. ما باید ش��رایط کلی کش��ور را 

تعدیل کنیم. )ایلنا(
غلامرضا مصباحی مقدم عضو کمیس�یون 
برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی: بحث 
حذف هیچ فردی در حذف یارانه ها مطرح نیس��ت؛ 
درواقع پرداخت یارانه به خانواده های تحت پوشش 
حمایتی کمیته امداد، بهزیستی  یا کسانی که مشابه 

آنها هستند موردنظر است.)فارس(
ابراهیم کارخانه ای نماینده مردم همدان در 
مجلس شورای اس�لامی: نمایندگان مجلس در 
حال تهیه طرحی هس��تند که به موجب آن اعمال 
هرگونه تحریم های جدید از س��وی دولت و کنگره 
آمریکا با واکنش شدید و متقابل جمهوری اسلامی 
ایران مواجه خواهد شد. این طرح در حال نگارش و 
تدوین است و از هفته بعد که جلسات علنی مجلس 
آغاز شود، جمع آوری امضا برای آن انجام خواهد شد و 

در دستور کار می گیرد. )تسنیم(


